

## 研究論文

比較親密伴侶殺人案之性別差異 【國圖】

...馬宗潔(Tsung-Chieh Ma)、廖美蓮(Miriam Mei-Lin Liu)、洪惠芬(Hui-Fen Hung)  
【Gender Differences in Intimate Partner Homicide】

一條離原鄉愈來愈遠的路？：莫拉克颱風災後異地重建政策的再思考 【國圖】

.....謝志誠(Jyh-Cherng Shieh)、傅從喜(Tsungh-Si Fu)、  
陳竹上(Jwu-Shang Chen)、林萬億(Wan-I Lin)  
【A Road far away from the Aboriginal Hometown? Rethinking the Post-disaster  
Relocation Policy of Typhoon Morakot】

觀護人對測謊在性侵害加害人觀護效能之知覺研究 【國圖】

.....李育政(Yu-Jeng Li)、林明傑(Ming-Chieh Lin)  
【Probation and Parole Officers' Perceptions of the Effectiveness of Polygraph  
Testing in Sex Offender Supervision】

我是媳婦還是看護工？外籍媳婦照顧角色形成與照顧經驗之初探 【國圖】

.....陳正芬(Chen-Fen Chen)  
【Am I a Daughter-in-law or a Care Worker? A Study on the Formation of the Care-  
taking Role and the Caretaking Experience of Foreign Daughters-in-law】

## 研究紀要

論照顧服務提供多元化存續的條件：日本介護保險制度監督機制因應經驗之啟示 【國圖】

.....莊秀美(Hsiu-Mei Chuang)、周怡君(Yi-Chun Chou)、賴明俊(Ming-Chun Lai)  
【The Exploration for Subsisting Conditions of Diversifying Care Service Suppliers:  
Learning from the Practical Experience of Monitoring Systems in the Long-Term  
Care Insurance System in Japan】